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Op maandag 12 december kwam het Bestuur bijeen, voor de laatste vergadering van 2022. 
Alexander is, vanwege vakantie in het buitenland, afwezig. 

 
Aangezien de Soos die dag is verhuurd, is het bestuur te gast op Jaaps werkplek. 
Het Bouw Advies Team is uitgenodigd om een stand van zaken te geven. 
Kees Berendse en Pieter Prins nemen het bestuur mee in de recente ontwikkelingen.  
Het Restauratiefonds is bereid de restauratie te financieren. 
Tegenvaller is dat de ‘hefboom’ (Restauratiefonds financiert dan ook de overige verbouwingsplannen) 
niet meer mogelijk is. De Triodos-bank zou een werkbaar alternatief kunnen bieden.  
Het bestuur besluit Cas en het BAT toestemming te geven bij het Restauratiefonds en de Triodos-bank 
een dossier te openen. Dit is gratis en er worden nog geen onomkeerbare stappen gezet. 
Om de financiering makkelijker te maken, moet de obligatielening onder de leden verder uitgewerkt 
worden. 
Het bestuur besluit Cas en het BAT te vragen deze uitwerking op te pakken, samen met Jasper Stimm. 
 
Voortgang cateraar Karsten en Kuiper. Op 11 januari gaan K&K ‘proefkoken’.  Op 12 januari is er dan 
een eerste evaluatie. 
Catering Meesters verlegt de aandacht richting Westland. De cateraar Taat&Friends, die opereert in 
het hogere segment, zou mogelijk in het gat kunnen stappen. 
Aad gaat in gesprek met Taat&Friends.   
 
Nieuwjaars High Tea 8 januari.  
Het bestuur stemt in met de offertes voor de fotoshow en de catering. 
Alexander moet snel de uitnodiging opmaken, zodat deze in de Nieuwsbrief kan en per e-mail kan 
worden verzonden.   
Bestuurssamenstelling per 2023. Nu Cas terugtreedt, worden enkele opties besproken. Cas zal hen 

benaderen.  

 

Kerststukjes voor zieke leden. Aad vraagt Leo de Bruin, als coördinator zieken, dit op te pakken. 

 

Afhandeling WiFi-offertes. Het bestuur blijft bij het besluit nu geen geld te investeren in verbetering 

van de WiFI, maar dit mee te nemen in de verbouwing/restauratie.  De noodzaak voor het nu 

aanpassen is vervallen daar een andere oplossing gevonden is om de verwarming in de biljartzaal op 

afstand in te stellen. 

 

Stand van zaken contributie 2023: 60% van de leden heeft inmiddels betaald.  
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De Nieuwsbrief december 2022 is bij tenminste één lid niet aangekomen, terwijl de vaste verzendlijst 
is gebruikt.  Rob kan niet garanderen dat dit nooit meer zal gebeuren. 

 
Overzicht (her)benoemen kandidaten voor commissies en bestuur. 
Het protocol ter zake uit 2017 wordt gevolgd: de commissies zijn benaderd voor kandidaten voor 
(her)verkiezing. Nu gaat de informatie naar de leden.  

Begin januari komen 3 kandidaat-leden voor de Ballotagecommissie.  
De Duitse avond heeft mogelijk 2 á 3 potentiële leden opgeleverd. 
Eén lid heeft de contributie 2022 niet voldaan. Het bestuur besluit, gegeven de statuten, dat hij wordt 
afgevoerd van de ledenlijst wegens het niet nakomen van de financiële verplichtingen jegens de 
Sociëteit. 
 
Voorstel onderhoud Willem van Diedenhoven.  
Het voorstel onderhoud wordt besproken en doorverwezen naar het BAT. 
Maxime merkt op dat het schilderen van de deurkozijnen en het voorkomen van natte plekken op de 
wanden de uitstraling van de Soos wel zou verbeteren. 
Ook zou het smerige tapijt in de bar vervangen moeten worden.  
 
De keukenapparatuur van het huurappartement is vervangen door Jaap.   
Inzicht krijgen in de stookkosten. Dat loopt. Het kantoor en de woning hebben een gezamenlijke 
meter. De verrekening gebeurt op basis van het aantal m2. 
 
Er wordt tijdens de rondvraag gediscussieerd over de vraag of we met de optie 'kantoren' niet opeens 
afwijken van het afgesproken bestuurlijke pad: appartementen.  
Jaap legt uit dat het concept 'kantoren' al veel langer speelt en dat steeds is gezegd: dat kantoren-
concept moeten we ook laten onderzoeken, maar dat mag het vergunningen- en financieringsproces 
niet hinderen of onderbreken. 
Jaap geeft daarbij aan dat hij redelijk snel op hoofdlijnen kan inschatten of het überhaupt zin heeft een 
optie verder uit te werken, en kantoren lijken een redelijk alternatief. 
Daarom wordt parallel onderzocht of kantoren ook een reële optie kunnen zijn, maar blijven we in het 
vergunningentraject op appartementen zitten.  
Aad benadrukt nogmaals dat pas wanneer beide opties financieel zijn onderbouwd, en alle aannames 
bij die onderbouwing helder zijn, er wordt beslist voor welke optie er wordt gegaan in de definitieve 
uitwerking. 
 
Om 21.30 uur sluit de voorzitter de vergadering.  
De eerstvolgende bestuursvergadering is op 9 januari 2023.  
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 Terugblik Sinterklaasviering 

Op woensdag 7 december was er een verlate 

sinterklaasviering in de sociëteit.  Gespannen wachtten de 

leden op de binnenkomst van de sint met zijn witte knecht.  

Helaas waren er geen gelukkigen die mee mochten naar het 

warme Spanje. Enfin volgend jaar beter. Hieronder wat foto’s 

van die gebeurtenis.  Wel een tafel vol cadeautjes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ode aan Sinterklaas door Rob Hunnego 

 
Sinterklaas, d’oude kindervriend uit Madrid 

Komt al jaren op de Soos maar is géén lid; 

Dat geeft ook niet, 

Als er samen met Piet 

Volgend jaar maar weer een bezoek aan ons in zit! 
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Kerstgala op 17 december 

Twee en negentig personen, leden met partners,  hebben op zaterdag 17 december weer genoten van 
ons traditionele Kerstgala diner, dat na twee coronajaren weer kon doorgaan.  De gasten hebben 
genoten van uiteraard het diner met gegrilde zeewolf of wild zwijn rollade en natuurlijk van de zaal 
aankleding. 
Schijnwerpers geplaatst in de hoeken van de zaal accentueerden de fraaiheid van het geheel; de tafels 
waren voorzien van kerststukjes gemaakt door Jeroen Linde. En natuurlijk de verlichting van de boom 
binnen en de boom buiten maakten de sfeer compleet. 
 
Het koor Kwasi Kloos bracht ons in de kerstsfeer bij het begin van het diner. De Frans /Nederlandse 
zangeres Katell begeleid door een accordeonist ( Tom) zorgden voor een aangename muzikale 
omgeving bij de  zeer geanimeerde gesprekken aan de twaalf tafels. 
 
De voorzitter heeft aan Leo, Sjoerd en Rob fraaie kersttakken composities aangeboden als dank voor 
de prachtige uitvoering van deze happening. Onderstaande geselecteerde foto’s geven een goed beeld 
van de avond, maar alle gemaakte foto’s zullen t.z.t. te zien zijn op de website. 
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     Katell en Tom 

 

 

 

Kwasi Kloos 
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Zie voor meer foto’s de website van de sociëteit. 
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Limerick evening 4 januari. 
De eerste soos woensdag in het nieuwe jaar (4 januari) wordt in het zonnetje gezet met de nieuwjaar 
limericks welke leden hebben gemaakt.  De beste limericks makers krijgen een grote fles Belgisch bier. 
Belgisch bier, omdat de gewoonte van nieuwjaarsbrieven maken gebruikelijk is bij onze zuiderburen . 
 
Er zijn onderwerpen genoeg. Hierbij enige suggesties 
* voelbare warmte blijft duur/ warmte van onderlinge vriendschap levert juist vuur 
* vrede is een kostbaar iets / conflicten in brede kring en in kleine kring geven echt niets 
* gezondheid is een product van goed met elkaar omgaan/ en dat is zeker waar 
* eten en drinken is de basis van gezelligheid/ in het nieuwe jaar is dit zeker een feit 
 
Zend een tekst in van een limerick aan email adres sir.vdveen@gmail.com  
 
Rijmschema is a,a,b,b,a 
Een voorbeeld is de volgende: 
 

Fris starten in het nieuwe jaar 
want het sociëteit leven is niet naar 

zetten wij leden de schouders eronder 
en misschien gebeurt er een wonder 

alle leden zijn voor de uitdaging geheel klaar 
 

 
 
De agenda voor de komende tijd: 
 

Datum 

 

dag omschrijving noten 

4-1-23 wo Limerick evening  

8-1-23 zo Nieuwjaarsbijeenkomst Svp aanmelden 

1-2-23 wo Praatje van de heer Papalkonomou na het diner Dienstplicht in 

Griekenland?? 

15-2-23 wo Leden koken voor leden met maître Steef Gronheid  

1-3-23 wo Praatje van een lid  

.?. 2-23 wo Winter happening  

    

 

 

 

 

 

 

 

mailto:sir.vdveen@gmail.com
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Leden nieuws 
Verjaardagen 

      
In de maand januari  zijn de volgende leden jarig: 

 

Ron Verschoor ( 3 jan.) 

Peter Hoogendoorn ( 7 jan.) 

Martin van der Zwan ( 8 jan.) 

Cees Buskens ( 12 jan.) 

Jan Beekhuizen (16 jan.) 

Leo de Bruin ( 16 jan.) 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

 

 

 

Nieuwe leden 

Dick Quint per 1-12-2022 

 

Aspirant-leden 

Jaap Bakker per 1-10-2022   

Costas Papaikonomou per 1-11-2022 

Op de website van de leden kunt u meer  gegevens lezen van deze toekomstige leden. 
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Aad Meuldijk: Kerstgroet Studenten weerbaarheid 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zeer gewaardeerde meneer Meuldijk, 
  
We zijn aan het einde gekomen van een bijzonder jaar. Als Korps en Vereeniging zijn we dit jaar, na het 
aflopen van de laatste coronamaatregelen, weer dichter tot elkaar gekomen - letterlijk en figuurlijk. 
Veel activiteiten konden eindelijk weer doorgang vinden, zoals vele borrels, de inauguratie van nieuwe 
Leeden, de Nijmeegse Vierdaagse, Prinsjesdag en de wedstrijd om de Prins Bernhard Weerbaarheden 
Troffee. Ook hebben we dit jaar weer fijn met U kunnen samenwerken, waarvoor onze dank. De 
vereniging kijkt ernaar uit dat ook volgend jaar met u te doen. 
 
Het Korpscommando wenst u, namens onze gehele Vereeniging, een fijne tijd met uw naasten tijdens 
de feestdagen en alvast een gezond, voorspoedig en weerbaar 2023! 
  
Met weerbare groet, 
 
Namens het Korpscommando van het Haagsch Studenten Schutters Korps "Pro Libertate", 
  
Tweede-Luitenant titulair M.J.M. (Milou) Braakhuis 
h.t. Ab-Actis 
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Filmopnamen in de sociëteit: 
Omdat in de sociëteit de tijd lijkt stil te staan is het een gewilde locatie om films/tv-opnames op te 
nemen die zich in het verleden afspelen. Zo ook de opnamen van een tv-opname over de Joodse Raad.  
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Rob Kreté:  Nieuwe podcast  met Jeroen Linde. 

 

 

 

 

Een nieuwe podcast met Jeroen Linde.  

Jeroen is het jongste lid van de Sociëteit 

en vertelt in deze podcast openhartig en 

entertainend over zijn bedrijf, zijn studie, 

en hoe hij in Den Haag is beland en 

kennismaakte met de Sociëteit.  

 

 

 

 #podcast #societeitdevereeniging 

https://lnkd.in/eugAvg2T 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pieter Prins: Kerst-Sociëteit-bridge-drive 

 

 

Afgelopen woensdag 21 december vond de Kerst-Sociëteit-bridge-drive plaats in onze Sociëteit. 

Georganiseerd en bedacht door Jan Kersten. 

Er waren maar liefst 12 heren aanwezig dus we speelden op drie tafels. 

Rond 10.30 uur was iedereen aanwezig. We begonnen met koffie en een Bossche bol die Peter Robijns 

ons trakteerde. Daarna was er uitleg over de spelwijze door Jan en daarna werden er lootjes 

getrokken. Er werden eerst 12 spellen gespeeld waarbij na iedere 4 spellen er van tafel en van partner 

gewisseld werd. Zodoende werd er steeds met een ander tegen anderen gespeeld. 

Rond 13.00 uur waren er broodjes van Sallo met daarbij een kroket die door Aad Meuldijk in het vet 

gebakken werd. 

  

 

https://www.linkedin.com/signup/cold-join?session_redirect=https%3A%2F%2Fwww%2Elinkedin%2Ecom%2Ffeed%2Fhashtag%2Fpodcast&trk=public_post_share-update_update-text
https://www.linkedin.com/signup/cold-join?session_redirect=https%3A%2F%2Fwww%2Elinkedin%2Ecom%2Ffeed%2Fhashtag%2Fsocieteitdevereeniging&trk=public_post_share-update_update-text
https://lnkd.in/eugAvg2T?trk=public_post_share-update_update-text
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Na deze lunch gingen we door met de volgende 

12 spellen. 

Rond 15.30 uur waren we klaar en werd er een 

glaasje wijn gedronken terwijl er gewacht werd 

op de einduitslag. Die puntentelling was nog 

wel wat werk maar met de hulp van Rob en 

Wolf was dat snel gebeurd. 

Wolf Janssen ontving de eerste prijs, Jan 

Kersten de tweede en René Kuulkers de derde. 

Het was een gezellige dag voor herhaling 

vatbaar. 

Dank Jan, op naar volgend jaar. 
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Verslag van verricht werk 
Ook in de drukke feestmaand december was ons onderhoudsteam actief, graag doe ik verslag. 

Op deze voor ons maandelijks vaste dag voor technisch onderhoud bleken de sociëteitsruimten 

verhuurd, dat vernamen we weliswaar wat laat maar gelukkig was de ochtend beschikbaar. Dat was 

van belang omdat een paar zaken per se moesten worden gedaan met het oog op de bijeenkomst van 

het kerstdiner maar natuurlijk ook voor tussentijds verhuur van de zaal. 

 

Ophanging gordijnen hersteld 

In de serre hingen gordijnen voor het grootste deel los van de rail,  

dat kon op het komende kerstdiner natuurlijk zo niet blijven.  

Gebroken runners en haken bleken de oorzaak waarbij opvalt dat 

dat loshangen zich steeds vaker voordoet, tot ergernis van velen.  

Afijn, voor het moment gezien de beperkte tijd vandaag, hebben 

we het zo goed mogelijk hersteld.  

Hoge gordijnen van 3,6 meter zoals deze pak je laag, waardoor bij 

openen en sluiten onvermijdelijk veel trekkracht op de rail wordt  

uitgeoefend. Dus wellicht zou een zwaardere rail met dito  

runners en haken in combinatie met een bedieningsstok een 

oplossing kunnen zijn voor dit te vaak voorkomende probleem.  

We gaan het bekijken. 

 

Bekabeling naar de thermostaat netjes afgewerkt 

In oktober hadden we als test de thermostaat van de kegelbaan 

verplaatst naar de biljartruimte in een poging om die binnen  

het beperkte bereik van het wifi signaal te brengen. De destijds 

vluchtig aangebrachte bekabeling hebben we nu netjes en  

vakkundig afgewerkt. De opgerolde kabel aan de muur en de  

guirlandes er naartoe zijn nu verleden tijd en de aansluiting 

van de thermostaat is professioneel gedaan waaronder met één  

ononderbroken kabel direct naar de ketel. 

‘T ziet er nu weer netjes en verzorgd uit. 

 

 

 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

17 

Voorstel voor verbeterd Wifi afgewezen 

Het voorstel tot een verbeterd wifi, waarvan ik de vorige keer verslag had gedaan, is verrassend 

genoeg afgewezen. Onze aangedragen solide en duurzame oplossing, schriftelijk onderbouwd met 

professionele ter zake kundigheid moest het dit keer afleggen tegen enkele niet ter zake doende 

argumenten en een dogmatisch verlangde eenparigheid van stemmen. 

Nou ja, het zij zo. We tobben voort. 

 

Storing kroonluchter hersteld 

Van Sallo ontvingen we de melding dat de kroonluchter het niet meer deed. Dat was extra pijnlijk 

omdat de zaal die donderdag was verhuurd aan een ministerie voor een partij met 250 mensen. De 

zaal voor veel geld verhuren en dan zeggen dat de kroonluchter niet brandt, dat kan natuurlijk niet, 

bovendien is dat vervelend met het oog op het kerstdiner van de sociëteit twee dagen later.  

Het schakelende mechanisme binnenin de dimmer bleek kapot te zijn. We hebben de dimmer 

vervangen voor eentje van goede kwaliteit om te voorkomen dat het snel opnieuw kan gebeuren. 

Hij doet het nu weer prima. 

 

Afgebroken poot van een fauteuil hersteld 

We misten een fauteuil, die vonden we op z’n kant met een 

gebroken poot in de bibliotheek. Dat zal niet alleen pijnlijk  

geweest zijn voor de stoel     , maar vooral vervelend voor de 

sociëteit. Zulk soort zaken moeten direct worden hersteld lijkt  

me. De poot zelf was gespleten dus hebben we de delen eerst in 

de klem weer aan elkaar gelijmd. Daarna de poot opnieuw met de 

schroeven en nu ook met lijm, aan de fauteuil vastgemaakt. Ik denk 

dat de poot daarmee nu zelfs steviger vast zit dan de overige drie. 

De formatie van vier fauteuils rond de salontafel is weer hersteld. 

 

Laatste (3e) kaarttafeltje gerestaureerd 

We zijn al een poos bezig met het opknappen van de kaarttafeltjes 

waarbij we deze maand het derde en laatste tafeltje hebben  

gedaan. Dat wil zeggen; ook deze helemaal kaal geschuurd, hoeken 

gekant, glad geschuurd, gebeitst en twee keer gevernist. Voorts een 

nieuw inlegblad gemaakt en bekleed met een nieuwe laag  

schuimrubber, en…. deze keer de top bekleed met biljartlaken in  

plaats van het vilt. Dat was beschikbaar gekomen omdat de biljarts  

onlangs opnieuw waren bekleed. Het laken thuis even gewassen in  

de wasmachine en het was voor ons weer bruikbaar.  

Tegen het wiebelen van het inlegblad hebben we op de onderkant  

knoppen aangebracht zodat het kan worden vastgezet. 

Veel plezier met kaarten! 
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Storing noodverlichting hersteld 

De noodverlichting in de serre boven de deur naar de tuin gaf een storing aan. Na inspectie bleek dat 

de batterijen over tijd en niet meer goed waren. Een nieuwe batterij-unit besteld en de 

noodverlichting werkt weer naar behoren.  

 

 

 

 

 

Rob Hunnego heeft inmiddels een nieuwe lens gekregen. Alles is goed verlopen, nu even goed zicht 

krijgen en dan is het andere oog aan de beurt. 

 

Peter Wijnen heeft in november een nieuwe knie gekregen. Hij is nu aan het revalideren. Hij heeft nog 

wel wat pijn. 

 

Ik wens beide heren veel sterkte. 

.  

 

Limericks en Gedichten 

Voor Leo Reichert 
  door Peter Robijns 

Leo een succesvol entrepreneur 
Voor de verfbranche een hoogstaand ambassadeur 

Zijn agenda gevuld 
Heeft weinig geduld 

Dol op de keuken, vooral buiten de deur ! 
 
 
 
 

Melding maken? 

Wil je melden dat iets kapot is of niet goed werkt? Geef het aan mij persoonlijk op, dat kan per 

e-mail wa@diedenhoven.nl of per whatsapp 06 53901347. 

 

mailto:wa@diedenhoven.nl
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Voor Jos van Heerde 
  door Peter Robijns 

Jos van Heerde in Kampen geboren 
heeft zijn hart aan de architectuur verloren 

Zit het in Portugal tegen 
Prive is het een zegen 

Wat is er nog mooier dan de ware amore 
 
 

 
 
 
 

Sluitingsdatum kopij voor de volgende nieuwsbrief:  woensdag 20  januari 2023   

Deze nieuwsbrief voor en door leden van de sociëteit wordt, onder verantwoordelijkheid  

van het bestuur, verzorgd door Aloys Arkesteijn. 

 

Het bestuur behoudt zich het recht voor om ingezonden artikelen  

in te korten, te redigeren of niet te plaatsen. Kopij kan worden gezonden per e-mail naar 

alarkesteijn@gmail.com ,ariemeuldijk@gmail.com  of   swvanderwerf@planet.nl  

mailto:alarkesteijn@gmail.com
mailto:aad@meuldijk.nl

